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PÖYTÄKIRJA 6/2015 

    28.9.2015 

 

 

KEURUUN KYLÄPARLAMENTIN KOKOUS 

AIKA 23.9.2015 klo 19 

PAIKKA              Vanhainkoti Lehtiniemi, Monitoimitila 2, Seiponniementie 7, Keuruu 

LÄSNÄ Hietanen Esko (Haapamäki), Jukola Seppo (Koillis-Keuruun HAKA), Kivinen Tuomo (Etelä-   

Keuruu), Koskela-Drischenko Raija (Karimo), Mäkinen-Hankamäki Sari (Etelä-Keuruu), Pellinen 

Aimo (Koillis-Keuruun HAKA), Pusa Paula (Liesjärvi), Pänkäläinen Hillevi (Etelä-Keuruu), 

Riihimäki Matti (Jukojärvi), Siltanen Risto (Jukojärvi), , Vesterinen Liisa (Etelä-Keuruu), Eero 

Laskujärvi (Keuruun kaupunki),Jokinen Matti Riiho Saarinen Matti (Karimo) 

POISSA   Koski Kaarina (Riiho), Ritala Taina (Karimo), Simsiö Marika (Haapamäki), Hannele Moilanen 

(Haapamäki) 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Puheenjohtaja avasi kokouksen 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 

Esityslista päätettiin kokouksen työjärjestykseksi. 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin 

 

5. DOKUMENTTIELOKUVA KEURUUSTA 

Raimo Salo tuottajana ja Esa Sironen ohjaajana esittelivät dokumenttielokuvan tekemistä 

Keuruusta. 

Pari on tuottanut 9kpl dokumenttielokuvia aikaisemmin (esim. Hattula, Karvia 

yhteisödokumentteja). 

Keskusteltiin, mikä on aihe Keuruusta; keuruulaisuus musiikin ja runouden kautta, historia 

tuotuna tähän päivään. Aikaisempiin dokumentteihin on haastateltu; kunnallismiehiä, 

veteraaneja, lottia, evakkoja, ym. Tapahtumat kyliltä on hyviä aiheita.  

Dokumentin tekeminen kestää 2-3vuotta. Esim. puolen tunnin elokuva ilman teostomusiikkia, 

tekstitystä ja avustajapalkkioita maksaisi 20 000-25 000 euroa. 



 

 

Keskustelussa todettiin, että Keuruun kylät elävät nykyajassa, historia voisi olla dokumentissa 

vain mauste. Aluksi olisi selvitettävä teoksen tarve ja tavoite sekä se, mitä tehdään, kenelle ja 

miten. Raimo Salo on selvittänyt hanketta myös Keuruun kaupungin kulttuurisihteeri Virva 

Aspille. 

 Päätettin, että Tuomo Kivinen tunnustelee,  onko Keuruun kaupunki edelleen mukana 

hankkeessa ja kuinka rahoitus voitaisiin hoitaa. 

6. KYLÄHANKKEEN VALMISTUMISTILANNE 
 

Kylähankkeen hakemus mennyt Vesuriin, joka pyytää täydentämään hakemusta. 

Tuomo Kivinen toi terveisiä Vesurin hanketyöryhmästä: 

-kahden työntekijän tekemisesta tarkennus 

-mitä hankkeella saadaan aikaiseksi 

-miten jatko v.2018 jälkeen 

-kylien tavoitteet yksilöitävä 

-miksi kaikki kylät eivät ole mukana (matkan varrella voi liityä hankkeeseen) 

 

7. TIEILLAN JÄRJESTELYT 

 

Risto Siltanen hoitaa tieillan järjestelyjä. Tieilta on näillä näkymin  21 tai 22.10. 

Tieillassa keskitytään valtion teihin. Panelisteja on tulossa runsaasti sekä ely-keskuksesta että 

Destialta. 

 

8. VALOKUITUVERKKO 

 

Ennen kyläparlamentin kokousta Keski-Suomen Valokuituverkot Oy esitteli toimintaansa 

Lehtiniemen juhlasalissa. Paikalla olivat toimitusjohtaja Janne Paunonen ja myyntipäällikkö 

Merja Öykkönen. 

Yhtiön tarkoitus on saada Keuruun talouksista merkittävä osa  valokuituverkon piiriin.  Tällöin 

alle 200m päässä runkoverkosta olevat taloudet  pääsisivät verkon piiriin 1181,40€ maksulla. 

Peruspäätelaite maksaisi 169-269€ eli n. 1500 eurolla pääsisi mukaan. Verkkomaksu 

kuukausittain on 36,60€. 

Kyliltä valitaan vastuuhenkilöt, joihin myyntipäällikkö on yhteydessä kylätilaisuuksien 

järjestämisessä. Myyntipäällikkö Öykkönen on tulevina kuukausina Keuruulla ja kylillä 

viemässä asiaa eteenpäin. 

Myös vapaa-ajan asukkaille laaditaan markkinointikirje, jonka postituksessa avustaa kaupunki. 

Pyritään saamaan vielä suurkeuruuseen lehtijuttu valokuidusta. 

 

9. MUUT ASIAT 

 

Muita asioita ei ollut. 

 
10. SEURAAVAN KOKOUKSEN AJANKOHTA 

 

Seuraava kokous pidetään tiistainai 10.11.2015 klo 18.30 Pihlajavedellä. 



  
  
 

3 
 

 
11. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

 

Puheenjohtaja päätti kokouksen n.klo 21.20. 

 
 

Kokouksen puolesta: 

Paula Pusa    Esko Hietanen 

Paula Pusa    Esko Hietanen 
puheenjohtaja    sihteeri   


